



3 kg

فيتامين سي Vitamin-C



5 kg

Vitamin-C helps in proper functioning of the immune system and wound healing.

- Acts as an anti-oxidant.
- Involves for collagen synthesis.
- Vitamin C provides a reason to increase the quality of the eggshell for poultry.
- Importance for the immune system and growth.
- It is essential for the metabolism of many mammals.
- Vitamin C helps to maintain healthy skin, blood vessels, Cartilage, bones and teeth.
- Vitamin C has an important physiologic role in numerous metabolic functions including tissue growth and its maintenance.

Usage:

- It is 40g/day for cattle (Bovine) and 5g/day for sheep (Ovine) Consumption may be a little high in the first days depending on the animal's need, but it returns to normal within a few days.

Packaging:

- 3 kg round block
- 5 kg square

فاتح الشهية

حافض الحرارة

رفع المناعة

فيتامين سي يساعد في الأداء السليم لجهاز المناعة والتئام الجروح

- يعمل كمضاد للأكسدة
- ينطوي على تخليق الكولاجين
- يوفر فيتامين سي سبباً لزيادة جودة قشر البيض للدواجن
- أهمية الجهاز المناعي والنمو
- ضروري لعملية التمثيل الغذائي للعديد من الثدييات
- فيتامين سي يساعد في الحفاظ على صحة الجلد والأوعية الدموية والغضاريف والعظام والأسنان
- يلعب فيتامين سي دوراً فسيولوجياً مهماً في العديد من وظائف التمثيل الغذائي بما في ذلك نمو الأنسجة والحفاظ عليها

طريقة الاستخدام

- 40 جرام / يوم للماشية الكبيرة و 5 جرام / يوم للأغنام و الماشية الصغيرة
- قد يكون الاستهلاك مرتفعاً قليلاً في الأيام الأولى اعتماداً على حاجة الحيوان ولكنه سيعود إلى طبيعته في غضون أيام قليلة ،

التعبئة

- كيلو على شكل كتل دائرية 3
- كجم مربع الشكل 5

Recommended by the vets!

أوصت بها الأطباء البيطريون!